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Boligudvalget

Til:

Dato:

Velfærdsministeren

29. januar 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 37
Vil ministeren udvalget en opdateret oversigt over kommunernes overholdelse 
af plejeboliggarantien snarest muligt og senest den 1. april 2009 samt 
redegøre for, hvilke tiltag man fra ministeriets side planlægger at tage for at 
kunne leve op til plejeboliggarantien.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfaskr@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby

formand
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